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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.13.2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 18 grudnia 2019 r. 
 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 15.00 – 16.40. 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  zgodnie 
 z załączonymi listami obecności.  

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Budżet Miasta na 2020. 

 Ostateczna opinia o złożonym projekcie uchwały budżetowej na 2020r. 
- Stanowisko Komisji Budżetu i Skarbu 

4. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  
na 2019 rok, 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają                       
z upływem 2019 roku oraz określenia ostatecznego terminu dokonania każdego 
wydatku ujętego w tym wykazie, 

 Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki                             
i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2020 rok, 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania 
narkomanii na 2020 rok, 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% bonifikaty  
od opłaty rocznej z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd, 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (21.722,87), 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (31.633,66), 

 Projekt uchwały w sprawie określenia „Zasad przyznawania dotacji celowych ze 
środków budżetu miasta na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony 
środowiska”, 
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 Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Jastrzębie-Zdrój, w roku szkolnym 2019/2020,  

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Jastrzębie-Zdrój do realizacji 
Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 
realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wspierania Osób 
Niepełnosprawnych, 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia minimalnej wysokości wynagrodzenia dla 
rodzin zastępczych zawodowych i rodzin zastępczych zawodowych pełniących 
funkcję pogotowia rodzinnego,  

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych, oraz w 
schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania                     
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze                             
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia 
od opłat, jak również tryb ich pobierania, 

 Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 
24 października 2019r. Nr XVI.133.2019 w sprawie regulaminu określającego 
wysokość i warunki przyznawania dodatków oraz szczegółowy sposób obliczania 
niektórych innych składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych                      
w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia     
28 kwietnia 2016r. Nr V.49.2016 w sprawie regulaminu określającego wysokość                   
i warunki przyznawania dodatków oraz szczegółowy sposób obliczania niektórych 
innych składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla 
których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

5. Plan pracy Komisji na I półrocze 2020. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 26 listopada 2019r. 

8. Zakończenie posiedzenia.     

 
 
 
 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Budżetu i Skarbu – Szymon 
Klimczak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 
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Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za– 3, przeciw– 0, wstrzymujących się– 0. 
 
Ad. 3. 
Budżet Miasta na 2020. 

 Ostateczna opinia o złożonym projekcie uchwały budżetowej na 2020r. 
- Stanowisko Komisji Budżetu i Skarbu 

 
Anna Hetman- Prezydent Miasta 
Autopoprawka, którą Państwu przedłożyliśmy jest bardzo obszerna, w zmianach zostały 
również uwzględnione wnioski, które złożyła Komisja Kultury i Sportu Rady Miasta, 
dotyczy to kwoty 50 tys. na szkolenie dzieci i młodzieży oraz na budowę parkingu na os. 
1000-lecia o kwotę 500 tys. złotych. Wniosek ustny na temat koncepcji budowy stadionu 
nie został ujęty, my to realizujemy zgodnie z uchwaleniem Studium, bo to jest pierwszy 
etap, który musimy zrobić czyli znaleźć teren. Szczegółowe zmiany omówi Skarbnik 
Miasta, poza procedurą wpłynęły wnioski Przewodniczącego Rady Miasta Piotra Szeredy, 
one się powielały bo była mowa o stadionie, był wniosek dotyczący Szkoły Podstawowej 
nr 20, gdzie już zostały przeprowadzone najpotrzebniejsze prace, które wskazywał 
Sanepid. 6 grudnia Sanepid wydał opinię pozytywną, dzieci mogą spokojnie uczestniczyć 
w zajęciach na sali gimnastycznej. Remont obejmował malowanie ścian sali                           
i pomieszczeń obok, sanitariatów i pomieszczeń dla nauczycieli W-F-u. Sprawa, o której 
czytaliście państwo w mediach jest zbyt przerysowana, o czym świadczy fakt, iż Sanepid 
uwzględnił nasze uwagi na przykład w temacie wymiany drzwi, pozostał tylko przy 
kwestiach sanitarnych i one zostały wykonane. W projekcie w z grudnia ubiegłego roku 
było napisane, że nie ma tam żadnego zagrzybienia, również wykonawca robił prace 
stwierdził, że nie ma żadnego grzyba. Ale dla świętego spokoju zostało to odgrzybione, 
pomalowane tak jak trzeba, nie ma żadnego zagrożenia dla dzieci. Jeśli jeszcze coś tam 
będzie potrzeba, to w trakcie roku będziemy robić. Kwota 1 300 tys. złotych nie jest 
potrzebna, bo to uwzględniało zburzenie tego wszystkiego i drzwi, ponadto wniosek pana 
Przewodniczącego był poza procedurą, po terminach, nie został uwzględniony. Dla 
świętego spokoju będziemy chcieli to wysuszyć, ozonować, wiem, że Rada Rodziców 
zleciła tam ekspertyzę, w najbliższych dniach mają mieć swoją ekspertyzę, czy tam nie 
ma jakiegoś zagrzybienia.  
 
Szymon Klimczak 
Czy dopuszczenie przez Sanepid jest warunkowe, prolongujące czy ostateczne? 
 
Anna Hetman 
Całkowite, bez warunków.  
 
Maria Pilarska- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Sanepid przejrzał wszystkie klasy w tej szkole, na tą okoliczność wydał stosowne 
decyzje, do żadnej klasy nie ma jakichkolwiek zastrzeżeń, a sala gimnastyczna była 
odrębnie, w sposób specjalny traktowana, plus pomieszczenia obok. 
 
Skarbnik Miasta Dariusz Holesz omówił autopoprawkę do projektu budżetu Miasta na 
2020 rok.  
 
Szymon Klimczak 
Jaka sytuacja jest z Państwową Stroną Muzyczną? 
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Anna Hetman 
Nie jesteśmy stroną w tej sprawie ale pomagamy.  
 
Maria Pilarska 
W piątek o godzinie 13-stej jest naznaczony termin otwarcia ofert złożonych na zadanie 
kontynuowanie budowy sali koncertowej. Firma zeszła z budowy w trosce                                
o zabezpieczenie przez Ministerstwo środków finansowych, zadała odpowiednie pytanie               
w trybie Kodeksu, nie otrzymała od Ministerstwa odpowiedzi, ma takie prawo, aby zejść                    
z budowy ze wskazaniem na Inwestora. Zeszła z budowy, zrobiono inwentaryzację, 
spisano protokoły, w tej chwili środki na to zadanie zostały przywrócone, po przetargu 
jest obiecane, że tych środków będzie wystarczająco. Zobaczymy co będzie w piątek, 
jaka kwota wyjdzie po przetargu.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Lodowisko to też jest dostosowanie do nowych wymogów przepisowych? 
 
Maria Pilarska  
Została zlecona ekspertyza w związku z uchybieniami na dachu w związku z opadami 
śniegu. Sprawa wynikła z kontroli po tej słynnej hali z gołębiami. Zostały zaostrzone 
przepisy dotyczące dostosowania obiektów, temu zaleceniu również podlega nasze 
lodowisko, została zlecona ekspertyza, zobaczymy co z niej wyniknie, na pewno będą 
zlecone prace wzmacniające dach i dostosowanie do nowych przepisów.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Wygrodzenie tafli lodowiska od widowni? 
 
Maria Pilarska 
To jest zabezpieczone pod hasłem „bandy”. 
 
Szymon Klimczak 
Żelazny szlak rowerowy- czy to jest kwota na projektowanie czy wykonanie tego 
przepustu? 
 
Dariusz Holesz 
Projektowanie i wykonanie.  
 

 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 
 Ostateczna opinia o złożonym projekcie uchwały budżetowej na 2020r. 

- Stanowisko Komisji Budżetu i Skarbu 
 

Przewodniczący Komisji odczytał stanowisko Komisji Budżetu i Skarbu- Ostateczną opinię 
o projekcie uchwały budżetowej na rok 2020. 
 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.4. 
Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  
na 2019 rok 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają                       
z upływem 2019 roku oraz określenia ostatecznego terminu dokonania każdego 
wydatku ujętego w tym wykazie 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Projekt uchwały omówiła Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki                             
i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2020 rok 

Projekt uchwały omówiła Magdalena Ostaszewska-Wdowiak, Pełnomocnik Prezydenta ds. 
rozwiązywania problemów alkoholowych. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania 
narkomanii na 2020 rok 

Projekt uchwały omówiła Magdalena Ostaszewska-Wdowiak, Pełnomocnik Prezydenta ds. 
rozwiązywania problemów alkoholowych. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% bonifikaty  
od opłaty rocznej z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd 

Projekt uchwały omówił Daniel Zarzycki  - Naczelnik Wydziału Mienia.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (21.722,87), 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (31.633,66), 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia „Zasad przyznawania dotacji celowych ze 
środków budżetu miasta na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony 
środowiska” 

Projekt uchwały omówił Mariusz Rogala – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska                       
i Rolnictwa 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.    
                                                                   

 Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Jastrzębie-Zdrój, w roku szkolnym 2019/2020 

Projekt uchwały omówiła Krystyna Konopka – Inspektor w Wydziale Edukacji  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Jastrzębie-Zdrój do realizacji 
Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 
realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wspierania Osób 
Niepełnosprawnych 

Projekt uchwały omówiła Klaudia Nietrzebka – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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 Projekt uchwały w sprawie ustalenia minimalnej wysokości wynagrodzenia dla rodzin 
zastępczych zawodowych i rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję 
pogotowia rodzinnego 

Projekt uchwały omówiła Klaudia Nietrzebka – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych, oraz w 
schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

Projekt uchwały omówiła Klaudia Nietrzebka – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania                     
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze                             
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia 
od opłat, jak również tryb ich pobierania 

Projekt uchwały omówiła Klaudia Nietrzebka – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 
24 października 2019r. Nr XVI.133.2019 w sprawie regulaminu określającego 
wysokość i warunki przyznawania dodatków oraz szczegółowy sposób obliczania 
niektórych innych składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych                    
w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój 

Projekt uchwały omówiła Krystyna Konopka – Inspektor w Wydziale Edukacji  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia     
28 kwietnia 2016r. Nr V.49.2016 w sprawie regulaminu określającego wysokość                   
i warunki przyznawania dodatków oraz szczegółowy sposób obliczania niektórych 
innych składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla 
których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój 

Projekt uchwały omówiła Krystyna Konopka – Inspektor w Wydziale Edukacji  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Ad.5. 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

Ustalono, iż posiedzenia komisji będą się odbywać w poniedziałki  w tygodniu, w którym 
przypada Sesja o godz.15.00.  

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Nie wniesiono.  

Ad. 7. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 26 listopada 2019r. 

Protokół przyjęto jednogłośnie.  

Ad. 8. 
Zakończenie posiedzenia.   
 
Przewodniczący Komisji – Szymon Klimczak podziękował wszystkim za przybycie,               
po czym zakończył posiedzenie. 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk        Przewodniczący Komisji   

Budżetu i Skarbu       
  Szymon Klimczak 

Styczeń 
1. Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu  i Skarbu. 
2. Sprawy bieżące. 
 

Luty 
1. Komunikacja w mieście- strona finansowa. 
2. Sprawy bieżące. 
 

Marzec 
1. Gospodarka odpadami komunalnymi –  
    Raport za 2019 rok. 
2. Sprawy bieżące. 

 
Kwiecień 

 

 
1. Finansowanie oświaty w mieście –  
    propozycje optymalizacji kosztów 
    w oświacie.  
2. Sprawy bieżące 
 

Maj 

 
1. Raport o stanie Miasta Jastrzębie-Zdrój  
    za 2019 rok.   
2. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta  
    Jastrzębie-Zdrój za 2019- absolutorium.  
3. Sprawy bieżące. 

 

Czerwiec 

 
1. Realizacja zadań inwestycyjnych  
    i remontowych za 2019. 
2. Sprawy bieżące 

 


